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Prc lokoł Nr XX/2o]2
z sesji RadyGminy Mietków

z 2] Śierpnia 2012 r'

Sesję o1worzył Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Edward KaŚan
słowami ,,otwieran sesję Rady Gminy Mietków.'. przywital wszyŚkich zebranych,
na podstawie listy obecności Śtwierdfił quorum i przedstawił porządek obrad]

1' Podjęcie uchwały w sprawie zmidy budżetu gminy Da 2012 rck'
2. Wnioski i interpelacje radnych.
3' sprawy różne.

obecniwg listy obecności w załączeniu

Pani Rcg;na ozga' skarbnik Gminy uasadniła konieczność zmiany *' budżecie oraz
9 odczytała projek! uchwa}y.

PŹewodnicfący zarządził głosowanie'

G}osowało l'1radnych-oddano l4 głosów,,za'''
Przewodnicfący stwierdzil, że uchwala zostala podjęta jednogłośnie'

Ad 2.
- Ama Btańka radna zapytała W jaknn L€nninie będzie Zobiona ścieżka

(skrót do cmeffaŹa) w Domanicach
wójt . odpowiedział' że zos1ała zakupiona ładowatko'kopa.ka i prz-edslawił
harmonogram prac, do których zostanie ona wykoŹystana:
' poprawienie drogiw Maniowie M. (wniejscu wycieku)
. budowa drog; (u}koq,1owanie i wyłoŹenie lłuczniem) w wawrzeńczycach

- . naprawa dróg - w}korzystanie pieniędzy z enelgelyki
- . oraz w Domanicach droga dojazdowa do osP i napŹeciwko p' Kopcia'

w tym cfasie można byłoby wyciąć na tej ścieżce krzaki i kolarką zebrać koło
muru zie]sko i kamienie' Planowane jest zrobienie tej ścieżki do wszystkich
świętych'
Wójl poinformował rólvnież' że w związku z remontem lorLj kolejowego '
PKP zwróciło Się do nas o miejŚce na Śkładowanie thcznia f tego toru' Pod
uwagę branyjes!p]ac w wawżeńczycach, plac w Mic1kowie (gdzie była waga
cukowni) oraz w Milinie.
Na d.o8i w Domanicach zaplanowanejes! 20lys' zł' w tym roku
Jolanta Popielska . radna proszę pamiętać !eż o nostku koło p' Kościelniak

- A. BraŃa. także tfucfeń kolo p. Trędak i koło świellicy
He]ena Ańymowicz Z.ca Przewodniczącego Rady' zgłosiła ul' słonecznąw
Mi]inie do ulwaldzenia ipoinformowała' że obecnie z Libetu 2a damo dają

wójt odpowiedfiał' że najpierw zostanie zrobiona droga w Maniowie M' i na
ren rok nie llmuje w Milinie.
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Ryszard Łącz radDy - erócił się z prośbą o ujęcie w budżecie na pżyszły
rok budowę chodnika w Maniowie wiĆ|kim na fuku na drcdfe do kościoła
ok' ]00 m' Tojes! dro8a przelotowa do wrocłarvia ,]esitamdużyruch
Marek Korziński sohys wsi Proszkowice zgłosił załatanie dziur na drodze
do Proszkowic (koło kopahi ,'Walma.')
Wó.jt odporviedfiał' że jest to drcga powialowa wyślemy pismo do
s1arostwa w sprawje załatania dziur'
Ryszard Gul - miesfkaniec wŚi Domanice s'aśnił. że ivniosko\łał o
podziękowanie a lie lagradzanie oraz poruszyl sprawę poslawionyclr
szlabanów dojazd do jeziora, brak kontenera na śnieci nad zalewem, a poza
tyn nie wszystkie śmieci sąna miejŚcu porzlcońe. a|e \!oda puynosi !e śnieci
oraz dro.qa dojazdo\ya do remizy o kLórąchodzi Panu Przystałowi, nie chodfio
pŹebudowę lej drogi' może $]Śtarczyłaby kalka ściekowa, która odebrałaby
wodę poa]żej żeby onanie wypbwała na ulicę i nie wylewałażs,iru na ulicę
wies}aw Przystał mieszkaniec wsi Donanice - zapytał kiedy będzie zrobiona
dro8a do rosu naniesiony piasek i żwir ' ok, 25 cm' \Loda t'Płyrva na moją
poŚeŚ]ę' Tego nigdy nie było, rów był zawszc drożnl Tam gdzie b/ ŚpuŚ
zrobiono szambo, saino ulwardzenic tej drosi nic nie da. Tam jest koniecznc
dostanie Śię do kanalizacjibużowej ifałożenie kLatkj ścieko$ej
Jeżeli chodzi o rampy jest olrużoly poŚas,ieniem tych ramp i ogEniczenie
wędkarzom dostępu do wody. JeŚ s,ędkarfem' inwal]dą I gruly i w żaden
sposób nie może się dostać do wod}, opłaca kańę wędkarskąf kaŹdej składki
pobjelanejeŚ 2 fłÓte na oczysfcflnie tego terenu' wędkarze któży śmiecą10

wój!. co do Szlabanów podlrzynuję swoje zdanie' Gospodarzen] czasfy
jefiora jest RZGW szlabany pojawią się w imych jesfcze miejscach' Jeżeli
chodzi o śmieci to sami pracown]cy RZGW lie są rv stanie tego uprzątnąć'
Dyrektor Parkóv' Krajobrazowyclr powiedfiał' że jeże1i będą laln wjeżdżab,
samochody ' to wycofuje się fe sprzątania śnieci'
W sprawje drogi-nie mogę określić lerminu kiedy10 będzie aobione

Na zakończenie Dyrekor GoK Mirosław Stawski zwrócił się do radnych o
wyrażen'e zgody na zalrudnienie pracownika na', etatu w GoK uzasadnił prośbę
tylr ' że jest coraz więcej pracy dochodfą kolqjnc wDioski u!ijne,, angażrle się w
pofyskiwanie środków z PRow.u a sątylko 2 ręce męskie w pracy i polrzebnajes1
dn'ga pala do nosfenia Ćiężkiclr rzcczy' otganizo$,ane są |eslyny $'iejskje na wsiach

gdzie agwaranlowaDy jest udział prfedslawiciela GoK do organifacji ,abaw dla
dzieci' Jest po1rfeba zorganjzowania świetlicy w GoK w Mi€tkotvic _ 8dyż dfieci i
nlodzież z Mietko$,a chodzą do świetlic'\' w BoŹygniewie i gdy Pani Alia zostanie
ztlrudniola jako świelliczanka, to brakuje rąk do lracy'

Po pżedysku1owaniu radni aprolonowali
końca toku na umowę ziecenie' co da czas
Pracownikana %etatuwGOK.

Dyrektorowi zatrudnienie pracownika do
na głębsfą analizę polżeby zatrudnienia
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w zwi{ku z wyczeĘaniem temaów z.ca Pźe,łodniczspe8o Rady &niny - Edward
Kassan zamkĘł obrady słowami ,Zmykatn sesję Rady Gnily Mietkó*'

Genow€fa chabzda

Nagrmie sesji RG stanowi załącznik do protokofu ń/t. cD.


